
/
Protokól Nr L/2009

z obrad L Sesji Rady Gminy Ksawerów,

która odbyla sie w dniu 1 pazdziernika 2009 r. w sali konferencyjnej.

\d.1.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 11.15 otworzyl L Sesje Rady Gminy Ksawerów i

powital wszystkich obecnych. Nastepnie stwierdzil, iz zgodnie z lista obecnosci w sesji uczestniczy

14 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych uchwal.

I,ista obecnosci radnych i soltysów stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Wójt Gminy Ksawerów - Maria Kopczewska,

- Zastepca Wójta Gminy - Rafal Tustanowski,

Skarbnik Gminy - Robert Zwierzynski,

Soltysi Gminy Ksawerów.

Ad.2.

W glosowaniu Rada Gminy Ksawerów - 14 glosami "za" , bez glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie zatwierdzila nastepujacy porzadek obrad:

). Otwarcie obrad L Sesji Rady Gminy Ksawerów.

Zatwierdzenie porzadku obrad.

), Powolanie Komisji Uchwal i Wniosków.

'f. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gosci.

Informacja Wójta.

() Informacja Przewodniczacego Rady.

Podjecie uchwal:

7.1 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów

Alkoholowych na 2009 r.

7.2. w sprawie uchwalenia programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy

Ksawerów na lata 2009 - 2014.

7.3. w sprawie zmiany uchwaly w sprawie zawarcia porozumienia z Miastem Pabianice.

7.4. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 20091'. - ze wzgledu na sposób

fi nansowania.

7.5. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 20091'. - pomoc spoleczna.

7.6. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 r. ( darowizna 3 OOOzl- Pani

Wieslawa Ulbrych).

&



7.7. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksa\\"erow na iW'} f.

Pawel Gumpert ).

7.8. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 r. ( darowizna 3 OOOzl - Pan

Dariusz Kubasiewicz).

7.9. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 r. ( darowizna 3 OOOzl - Pani

Bozena Ulbrych ).

n. Zatwierdzenie protokolu:

- z XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 1 wrzesnia 2009 r.

- z XLIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 23 wrzesnia 2009 r.

l} Wolne wnioski i sprawy rózne.

! O. Zamkniecie obrad L Sesji Rady Gminy.

Ad.3

1)0 Komisji Uchwal i Wniosków zaproponowano kandydatury radnej Teresy Wolosz - Chalady i
radnej Barbary Wódki, które wyrazily zgode. Za przyjeciem Komisji Uchwal i Wniosków w

l'rzedstawionym skladzie glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie bylo .

.\d.5

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy Ksawerów:

i Zarzadzenie Wójta

w sprawie wyznaczenia koordynatora gminnego spraWl~jacego nadzór nad przygotowaniem

publicznych urzadzen zaopatrzenia w wode do funkcjonowania w warunkach specjalnych;

w sprawie zwolnienia Komendy Wojewódzkiej Policji w Lodzi w okresie od l sierpnia 2009

roku do dnia 31 sierpnia 2010 roku z ponoszenia kosztów utrzymania czesci nieruchomosci

polozonej w Ksawerowie przy ul. Kosciuszki 3H - o lacznej powierzchni 91,6 km2;

w sprawie ustalenia terminu skladania wniosków o dofinansowanie zakupu podreczników;

- \\1 sprawie powolania komisji egzaminacyjnej w celu przeprowadzenia postepowania

egzaminacyjnego dla nauczycieli Szkoly Podstawowej w Ksawerowie ubiegajacej sie o

awans na stopien nauczyciela mianowanego;

w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Szkoly Podstawowej w Ksawerowie;

w sprawie okreslenia wzorów materialów planistycznych niezbednych do opracowania

projektu budzetu Gminy Ksawerów na 2010 r. ;

w sprawie zalozen do budzetu Gminy Ksawerów na 20 lOr. ;

- zmieniajace zarzadzenie w sprawie upowaznienia pracowników do przeprowadzenia

wywiadu srodowiskowego;



\V sprawie ogloszenia wykazu nieruchomosci przeznaczonych do sprzedazy; .

w sprawie wyznaczenia nauczyciela zastepujacego dyrektora szkoly w przypadkach
nieobecnosci.

!IWazniejsze spotkania i narady:

24.07 - udzial z-cy w uroczystosciach Swieta Policji w Komendzie Powiatowej w

Pabianicach;

27.08 - udzial w finale Ogólnopolskiego Konkursu Otwartego Modernizacja Roku 2008

zorganizowanego w Zamku Królewskim w Warszawie;

Nasz projekt budynku otrzymal wyróznienie, a wykonawca firma "BUD - HAD" Antoni

Jedraszek otrzymala nagrode Polskiej Izby Przemyslowo - Handlowej Budownictwa;

30.08 - udzial w uroczystosci "Dozynki Gminne" w Lutomiersku ;

31.08 - spotkanie z mieszkancami ulic Maly Skret i Piaskowa w sprawie inwestycji wodno

kanalizacyjnej;

- 2.09 - podpisanie umowy z Urzedem Marszalkowskim, dotyczacej dotacji 500 OOOzlna

remont Willi Hoffmana w ramach Programu Operacyjnego Odnowa Wsi;

- 4.09 - udzial w Walnym Zgromadzeniu Zwiazku Kombatantów, goscinnie zorganizowanym

w sali obrad Urzedu Gminy Ksawerów ;

6.09 - udzial delegacji gminnej z Przewodniczacym Tadeuszem Grala wraz z zastepca w

uroczystosci odsloniecia obeliska w Gminie Dlutów. Obelisk upamietnia miejsca walk i

str~enia polskich samolotów we wrzesniu 1939 r. ;

8.09 - spotkanie z mieszkancami ul. Zytniej w sprawie poprawy stanu nawierzchni ulicy;

10.09 - udzial w uroczystym otwarciu "Panoramy Firm" nowego podmiotu dzialajacego VI"

miejscu bylego "Rynku Hurtowego" ;

15.09 - Rada Spoleczna SP ZOZ Osrodek Zdrowia w Ksawerowie;

- 26.09 - udzial w Manewrach Ochotniczych Strazy Pozarnych z Powiatu Pabianickiego.

Referat Gospodarki Komunalnej

]. Trwaja prace przy przebudowie drogi ul. Sienkiewicza w Ksawerowie;

2. Wyloniono wykonawce na zadanie pn. "Budowa sieci wod.-kan. ul. Maly Skret" kwota

brutto].] 89.354,49 zl. Termin realizacji zadania -30.11.2009 r. ;

3. Wyloniono wykonawce na zadanie pn. "Przebudowa czesci pomieszczen w budynku Szkoly

Podstawowej w Woli Zaradzynskiej ze zmiana sposobu uzytkowania pomieszczen na

przedszkole" kwota brutto 240.842,08 zl. Termin realizacji zadania - 31.10.009 r. ;



4. Tr,vaja prace przy realizacji zadania pn. "Przebudowa i rozbudowa istniejacego budynku

bylej przychodni lekarskiej na Gminny Dom Kultury z biblioteka" ;

5. Do dnia 09.10.2009 r. zostanie zlozony wniosek o dofinansowanie projektu pn.

,.Termomodernizacja budynku Urzedu Gminy w Ksawerowie" w ramach Regionalnego

Programu Operacyjnego Województwa Lódzkiego na lata 2007-2013 ;

Calkowita waJiosc zadania - 598 572,20 zl ;

Dotacja - 508 786,36 zl (85 %) ;

Wklad wlasny - 89785,84 zl (15 %) ;

6. W dniu 25.09.2009 r. zlozono wniosek o dofinansowanie projektu pn. "Zakup samochodu

ratowniczo-gasniczego dla potrzeb OSP w Woli Zaradzynskiej, Gmina Ksawerów" w

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lódzkiego na lata 2007-2013

Calkowita wartosc zadania - 550 004,00 zl ;

Dotacja - 467 503,40 zl (85 %) ;

Wklad wlasny - 82500,60 zl (15 %) ;

7. Wykonano koncepcje architektoniczna budynku mieszkalnego wielorodzinnego wraz z

zagospodarowaniem dzialek za kwote brutto 15 250,00 zl ;

8. Pracownicy gospodarczy:

- sprzatanie przystanków tramwajowych, autobusowych, teren parku, przy pojemnikach z

selektywna zbiórka odpadów oraz teren gminy;

- koszenie rowów przydroznych na drogach gminnych;

- docieplenie sciany szczytowej budynku Strazy Pozarnej w Woli Zaradzynskiej - material

zakupila straz, a gmina robocizne;

9. W Szkole Podstawowej w Ksawerowie wykonano remont toalet;

10. W Gimnazjum wzmocniono strop przy pomocy filarów;

Informacja w zakresie wydanych pism oraz wykonanych prac w referacie podatków i plat 

w okresie od 16 lipca 2009 r. - do 30 wrzesnia 2009 r.

l'~siegowosc Podatkowa

1. Ksiegowanie wplat w zakresie podatku od srodków transportu, zobowiazan pienieznych -

osoby fizyczne i prawne;

2. Przyjmowanie wplat inkasentów : wplaty inkasentów z tytulu III raty wyniosly razem

240.392,80 zl , tj.: Ksawerów Pólnoc- 57.122,00 zl , Ksawerów Poludnie - 48.552,80 zl ,

Ksawerów Wschód - 56.841,00 zl, Ksawerów Zachód - 4.580,00 zl , Wola Zaradzynska ..

72.433,00 zl , Nowa Gadka - 864,00 zl;



3. Postanowienie w sprawie zwrotu nadplaty - osoba prawna;

4. W Lclkresie przYZl1aniaulg podatkowych:

- decyzja w sprawie przesuniecia terminu zaplaty podatku od srodków transportowych na

kwocie 12.227,80 zl wraz z odsetkami za zwloke - 916,00 zl;

5. Postepowanie w zakresie uregulowania zaleglosci w podatkach:

- tytuly wykonawcze - 10 szt - na kwote 8.819,00 zl ;

i{eferat Gospodarki Przestrzennej Rolnictwa i Ochrony Srodowiska

l. Samorzadowe Kolegium Odwolawcze utrzymalo w mocy decyzje zatwierdzajace projekt

podzialu dzialek pod ulica Modra;

2. Rozeslano do wlascicieli dzialek ( 51 osób) przy u. Zytniej pisma z zapytaniem dotyczacym

mozliwosci pozyskania przez gmine czesci ich dzialek pod poszerzenie tej ulicy;

3. Wydano 12 zezwolen na wycinke drzew na prywatnych posesjach w Ksawerowie przy

ul.1I.Sawickiej, ul. Klonowej, ul. Parkowej, ul. Maly Skret, ul.J.Pawla II, ul. Sienkiewicza,

ul.Roosevelta, ul.Ogrodniczej i ul.Zachodniej w Woli Zaradzynskiej przy ul. Mjr Hubala

oraz 1 decyzje odmawiajaca wycinki w Woli Zaradzynskiej przy ul. Chmielnej;

4. Wniosek o pozyskanie funduszy w ramach konkursu "Azbest" na zadanie "opracowanie

gmll1nego planu ochrony przed szkodliwoscia azbestu, inwentaryzacji wyrobów

zawierajacych azbest i programu ich usuwania" - zostal zaakceptowany przez Mi nisterstwc·

Gospodarki przyznano 8 500 zl , 1 500 zl - srodki wlasne z GFOS i GW ;

5. Zakonczono procedure wylozenia do publicznego wgladu projektu planu zagospodarowania

przestrzennego dot. ul.Tymiankowej ;

6. Wydano 3 decyzje o naliczeniu renty planistycznej na laczna kwote 173 361 zl .

Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnej Jednostki Wod- Kan Ksawerów od dnia 16.07.2009 r. 

tlo dnia 30.09.2009 r.

';,Jabiezaco:

od lipca 2008 r. eksploatowane sa Stacje Uzdatniania Wody w Nowej - Gadce i w

Ksawerowie, eksploatacja sieci wodociagowej i kanalizacyjnej przebiega bez wiekszych

zaklóceJ'l. Niewielkie awarie urzadze1'1 i armatury zainstalowanej na sieci sa usuwane w

ciagu 24 godzin;

- wykonywanie wszystkich czynnosci wynikajacych ze Statutu Jednostki, Regulaminu

Organizacyjnego i Regulaminy Swiadczonych Uslug;



/realizowane:

1. Wydano warunki techniczne na 8 przylaczy wo

uJ.Zytnia, ul. Zachodnia, uLMaly Skret, uLRataja. ul.H.~awlcnCJ l OEZ

przylaczy kanalizacyjnych ( uLZytnia, uLMaly Skret, uJ.Zachodnia ul. Ramia

2. Wydano wytyczne projektowe na wykonanie 5 przylaczy wodociago\\)-ch i kanalizac::n:_

(ul. Szeroka, ul.Ksawerowska od ul. Maly Skret) ;

3. Wydano zgody na wykonanie przylaczy wodociagowych i 2 kanalizacyjnych;

4. Odebrano 22 przylacza wodociagowe ( ul. Rataja, ul. Maly Skret, ul. Wschodnia

ul.Pomorska, uLZytnia, uLMjr Hubala, ul.Boh. Ksawerowa, uLZachodnia, uLOrkana.

u1.Nowotki, uLAkacjowa ) oraz 20 przylaczy kanalizacyjnych ( uLRataja, uLPomorska.

uLMaly Skret, uLWschodnia, uLPiekna, ul.Skromna, ul.Zytnia, ul.Zachodnia, uJ.Orkana.

ul.Nowotki, u1.Letnia) ;

5. Wykonano modernizacje przepompowni scieków w ul. Sienkiewicza;

6. Wykonano remont hydrantu p.poz. na ul. Zeromskiego;

7. Zakupiono zapory drogowe do zabezpieczenia prowadzonych prac;

8. Zakupiono i wymieniono podzespoly elektroniczne dla przepompowni scieków 425mm na

ul. Zeromskiego;

9. Zakupiono wlazy zeliwne 600 mm oraz skrzynki woda lekka male i duze na potrzeby

ul.Sienkiewicza.

\d.6

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala poinformowal, iz uczestniczyl wraz z Pania Wójt we

wszystkich spotkaniach, m.in. Manewry Strazackie, uroczystosc w Gminie Dlutów, upamietniajaca

:!1iejsce walki i stracenia polskich lotników. Wspomnial, iz parafia w Woli Zaradzynskiej wyprawila

wspaniale dozynki. Oprawa calej imprezy byla doskonala. Starosta dozynek byl soltys Woh

/aradzy1'1skiej Pan Antoni Archman. Mieszka1'1cymilo wspominaja ta impreze·

\d.7.t

'rzewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr L/360/2009 Rady Gminy

i(sawerów w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów

\lkoholowych na 2009 r.

Wobec braku pyta1'1w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

'.Jrala postawil wniosek o podjecie uchwaly Nr L/360/2009 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

•,chwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych.



Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr L/360/2009 Rady

'jminy Ksaweró\\ z dnia 1 pazdziernika 2009 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu

"rofilakty!';i i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na 2009 r. - glosowalo 14 radnych,

10sów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

!'rzewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

\d.7.2

/lrzewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal tresc projektu uchwaly Nr L/36112009 Rady

\ Jminy Ksawerów w sprawie uchwalenia programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem

(Jminy Ksawerów na lata 2009-2014 r. i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o

i .odjecie przedmiotowej uchwaly.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr L/361/2009 Rady

(iminy Ksawerów z dnia l pazdziernika 2009 r. w sprawie uchwalenia programu gospodarowania

'nieszkaniowym zasobem Gminy Ksawerów na lata 2009-2014 r - glosowalo 14 radnych, glosów

l .rzeciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

\d.7.3

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal tresc projektu uchwaly Nr L/362/2009 Rady

(iminy Ksawerów w sprawie zmiany uchwaly w sprawie zawarcia porozumienia z Miastem

Pabianice i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej

uchwaly.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr L/362/2009 Rady

i Jminy Ksawerów z dnia 1 pazdziernika 2009 r. w sprawie zmiany uchwaly w sprawie zawarcia

porozumienia z Miastem Pabianice - glosowalo 14 radnych, glosów przeciwnych i wstrzymujacych

J lie stwierdzono.

iJrzewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

\d. 7.4

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal tresc projektu uchwaly Nr L/363/2009 Rady

'-iminy Ksawerów w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 r. - ze wzgledu na

~·;posób finansowania i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie

przedmiotowej uchwaly.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr L/363/2009 Rady

,iminy Ksaweróvi z dnia l pazdziernika 2009 r. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na

'009 r. - ze wzgledu na sposób finansowania - glosowalo 14 radnych, glosów przeciwnych i

wstrzymujacych nie stwierdzono.

!lrzewoclniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala pocljetajednoglosnie.



\d.7.5

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal tresc projektu uchwaly Nr L/364/2009 Rady

, iminy KSRwerów ''Ii sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 1'. - pomoc spoleczna 

- e wzgledu na sposób finansowania i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o

:'odjecie przedmiotowej uchwaly.

",'zewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr L/364/2009 Rady

({miny Ksawerów z dnia 1 pazdziernika 2009 r. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na

"009 r. - pomoc spoleczna - glosowalo 14 radnych, glosów przeciwnych i wstrzymujacych nie

. twierdzono.

i 'rzewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

,\d.7.6

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal tresc projektu uchwaly Nr L/365/2009 Rady

( iminy Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 r ( darowizna 3 000 zl 

l)ani Wieslawa Ulbrych ) i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie

:ll'zedmiotowej uchwaly.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr L/365/2009 Rady

t 1111 iny Ksawerów z dnia 1 pazdziernika 2009 1'. W sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na

)009 l' ( darowizna 3 000 zl - Pani Wieslawa Ulbrych ) - glosowalo 14 radnych, glosów

! i!7eciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono.

:'l'zcwodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

\d.7.7

j)rzewodniczaey Rady Tadeusz Grala odczytal tresc projektu uchwaly Nr L/366/2009 Rady

( [miny Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 r ( darowizna 3 000 zl 

,jan Pawel Gumpert ) i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie

i1l'zedmiotowej uchwaly.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr L/366/2009 Rady

(lminy Ksawerów z dnia 1 pazdziernika 2009 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na

'009 r ( darowizna 3 000 zl - Pan Pawel Gumpert ) - glosowalo 14 radnych, glosów przeciwnych i
wstl'zymujacych nie stwierdzono.

;'rzcwodniczacy Rady Tadeusz Gra1a stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

\d.7.8

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal tresc projektu uchwaly Nr L/367/2009 Rady

(Jminy Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 r ( darowizna 3 000 zl -.

~;an Dariusz Kubasiewicz ) i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie

i '17,edmiotowej uchwaly.



"rzcwodniczacy Rady Tadeusz Grala st\\.

, ,miny Ksawerów z dnia] pazdziernika 2009 r. w

"009 r ( darowizna 3 000 zl - Pan Dariusz Kubasie\\icz

!lJ7eciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono.

I'rzewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta j

,d. 7.9

Przcwodnicz~1cy Rady Tadeusz Grala odczytal tresc projektu uchwaly Nr L/368/2009 Raa:.

(iminy Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 l' ( darowizna 3 000 zl 

i'ani Bozena Ulbrych ) i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjeci

ll!'Zedmiotowej uchwaly.

;'rzewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr L/368/2009 Rady

!, iminy Ksawerów z dnia 1 pazdziernika 2009 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na

'009 r ( darowizna 3 000 zl - Pani Bozena Ulbrych ) - glosowalo 14 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

iJrzewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie .

.\d.8

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala zapytal czy sa uwagi i zastrzezenia do tresci protokolów z

\LVllI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 1 wrzesnia 2009 r. oraz z XLIX

'\!adzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 23 wrzesnia 2009 r. ?

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze nikt z radnych nie wniósl uwag i zastrzezef1

(lo tresci przedstawionych protokolów i postawil wniosek o zatwierdzenie ich tresci. Za

,atwierdzeniem tresci protokolów z XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia]

wrzesnia 2009 r. i XLIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 23 wrzesnia 2009 r. ..

/a przyjeciem glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono. Protokól

. ostal przyjety jednoglosnie.

\d.9

Radny Marian Kaleta zapytal dlaczego gmina jest w obowiazku utrzymywania porzadku w

"brebie przystanków tramwajowych , a nie nalezy to do MZK?

Wójt Gminy Maria Kopczewska udzielila odpowiedzi, ze sa to gminne przystanki, a w zwiazku z

,vm tez obowiazek utrzymania porzadku. Pani Wójt w rozwinieciu swojej wypowiedzi

oakomunikowala, iz Prezydent Miasta Pabianic Zbigniew Dychto bez naszej zgody udzieli f

wypowiedzi w lokalnej pabianickiej telewizji, iz Wójt Gminy Ksawerów oraz radni nie moga

"kreslic sie co do udzialu w kosztach utrzymania tramwaju.



lani Wójt zauwazyla, ze zle sa przeliczone koszty biletów.

,osztach hiletu w stosunku do dlugosci toru. Prezydent Miasta Pabianic Zbigniew Dychto nrzysl

·islnO. VIi którym domaga sie zaplaty za miesiac 30 000 zl. W uchwale nie ma zadnej adnotacji

otyczacej doplaty przez gmine Ksawerów. MPK swiadczace uslugi na odcinku Lódz - Pabianice

'/,iala na zasadzie komercji. Wszystkie wplywy z zysku bierze MPK. Nalezy sie gleboko

astanowic co do kwestii finansowania tramwaju, bowiem miasto Pabianice nie potrafi nam

lrzedslawic ile osób z Gminy Ksawerów korzysta z dojazdu tramwajem. Wedlug naszych wyliczeÓ

:st 10 nie\vielka liczba mieszkal1ców Ksawerowa i na pewno nie obejmuje 500 osób dziennie.

<oszl przejazdu tramwajem jest drozszy niz busem. Dlatego nawet studenci rezygnuja z

, orzystania z komunikacji tramwajowej linii 11.

I{adna Maria Wróbel zapytala co bedzie dla nas oznaczalo odebranie kompetencji Miastu

;'abianice '?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze zgodnie z porozumieniem z 19981'.

'ompetencje przekazalismy Miastu Pabianice. Ich zadaniem jest rozmawianie z przewoznikiem w

Ilaszym imieniu, m.in. w sprawach dotyczacych cen biletu. Nie wywiazuja sie oni jednak z tego. W

l nomencie odebrania im kompetencji sami bedziemy mogli rozmawiac z przewoznikiem

:zgadniac korzystne dla nas warunki. Odnosnie autobusów sprawe te mamy zalatwiona.

~)()ltys Kazimierz Ludziejewski poprosil o wniosek do odpowiednich instytucji o uporzadkowank

krzyzowania ul. Wolskiej. Zauwazyl równiez Pan Sohys, iz brak jest pobocza i chodnika.

,f,-ca Przewodniczacego Piotr Kuznicki poprosil o blizsze informacje odnosnie ul. Jana Pawla.

Wójt Gminy Maria Kopczewska powiedziala, iz projekt wykonany jest bez uzgodnien. Gazownia

/azyczyla opracowania dokumentacji na przelozenie sieci gazu. Brak pozwolenia wodno-prawnego.

l,niemo?.liwilo uzyskanie pozwolenia na budowe.

!ladna Helena Rusak zauwazyla, iz istnieja pewne terminy, które lacza sie z ich zobowiazaniem, CI

''y zwiazku tym nie mamy szansy na uzyskanie finansowej pomocy.

Vójt Gminy Maria Kopczewska powiedziala, ze jesli chodzi o srodki z tzw. Schetynówki na

'0 l O r. - nie bedziemy mogli zlozyc wniosku ze wzgledu na brakpozwolenia na budowe·

{adna Helena Rusak poprosila o zlozenie wniosku do powiatu o naprawienie zanied~al1. Chodzi o

,~mont chodnika na ul. Nowotki. Podsumowala, iz nalezy Pana Staroste zaprosic ponownie, gdyz

I,je wywiazuje sie on z obowiazków. Pieniadze na projekt zostalby wydane, zainwestowane w

l emont, naprawe ulic, a nie w plan bez pokrycia.

a.adna Anna Szczesniak -Rydz poprosila Pania Wójt o informacje odnosnie rozbudowy ulicy

·'volskiej. Jakie sa plany rozwoju inwestycji?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze wedlug informacji jakie uzyskala od

:).RzadziÓskiego - prace na ulicy beda dalej kontynuowane.

I

oJ



i~adna Maria 'Wróbel zapytala jak wyglada sytuacja z usunieciem azbestu z Gminy K

·,zczególnie nawiazujac do dwóch bloków na Widzewie, które sa tym pokryte.

'Vó,jt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze na dzien dzisiejszy nie ma mozh\\-os"

'itylizacji azbestu przez gmine. Jezeli beda srodki finansowe, dzialanie zostanie wykonane.

:tadna Barbara Wódka nawiazala do nieprzyjemnej kwestii zwiazanej z zawiadamiani

;cl<.inychna sesje. Radna Barbara Wódka przypomniala zebranym na ile wczesniej musi zosta

11owiadomiona Rada, tak aby spokojnie móc zdazyc na spotkanie. Radna wyrazila swoJe

iczadowolenie zwiazane ze sposobem i skutecznoscia powiadomienia jej o Nadzwyczajnej Sesji

;~ady Gminy Ksawerów w dniu 1 wrzesnia 2009 r. Poprosila o rozwianie watpliwosci dlaczego tak

lózno zostala poinformowana o Nadzwyczajnej Sesji w dniu 1 wrzesnia 2009 r.

Vójt Gminy Maria Kopczewska w odpowiedzi na rozzalenie Radnej Barbary Wódki Pani Wójt

'Idpowiedziala, iz byl to dla wszystkich dzien szczególny. Wyjatkowy, bowiem zwiazany z

i lodjeciem decyzji, dotyczacej umowy z Urzedem Marszalkowskim na kwote 500 tys. zl. Wazne

.ylo otrzymanie upowaznienia od radnych o mozliwosci podpisania umowy z Urzedem

Jlarszalkowskim. Dzien ten byl dniem ostatecznym na podjecie decyzji. Po konsultacji

,~lcfonicznej z Panem Przewodniczacym Tadeuszem Grala dnia 1 wrzesnia 2009 r. godz. 9.21

·,odjeto decy~je o zwolaniu Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów. Od tego momentu

(lzpoczelo sie telefoniczne powiadamianie radnych o Nadzwyczajnej Sesji o godz. 13.00.

<ilkakrotnie dzwoniono pod numery, które nie odpowiadaly. Pani Wójt odczytala z wykazL'

·ozmów telefonicznych sporzadzonych przez informatyka- godziny w jakich wystepewale,

lohlczenie.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, iz ze strony Biura Rady nie wyniklo zadne

aniedbanie. Kwota 500 tys. zl byla wielka szansa dla Gminy Ksawerów. Zabezpieczenie kworum

,v tym dniu bylo najwazniejsze. Istotne bylo, aby uchwala zostala podjeta. Dobro Gminy dla

·adnych powinno byc najwazniejsze. Na Nadzwyczajna Sesje Rady Gminy dnia 1 wrzesnia

11rzybylo 12 radnych.

/.-ca Przewodniczacego Piotr Kuznicki poprosil, ze jezeli w danym solectwie jest organizowana

·ÓZnego rodzaju impreza, zebranie to bardzo prosi o przekazywanie tych informagi radnym ;/:

lanego solectwa wraz z soltysem.

~{adny Zbigniew Pluta poinformowal Pania Wójt iz na ul. Wschodniej jest gleboka dziura. Zadal

,Ó"vniez pytanie dotyczace ul. Sienkiewicza. Gdzie rozprowadzana jest woda z ulicy Sienkiewicza?

Wójt Gminy Mal"ia Kopczewska odpowiedziala, ze woda odprowadzana jest tymczasowo do

..analizacji, a docelowo odprowadzana bedzie do Stawów Stefanskiego .

.{adny Zbigniew Pluta zapytal o wille Hoffmana. Trwa tam bowiem remont. Radny wystapil z

apytaniem czy boazeria, która tam byla zalozona nadaje sie do ponownego wykorzystania?

~



Nójt Gminy \laria hop~zewska stv\ierdzila, ze boazeria nie nadaje sie do ponowpego zalozeni

,Jic Illozem~ jej \\:-korzystac.

;{adny Zbignie" Pluta - zgodnie z Dziennikiem Ustaw, art. 19, pkt. 2 "Zadaniem

'rzc\\odniczacego Rady jest wylacznie organizowanie pracy Rady oraz prowadzenie obrad. Moze

I'11 takze wyznaczyc swojego zastepce ...". W zwiazku z tym wystapil z zapytaniem dlaczego jezeli

I hcc uzyskac informacje dotyczace Rady oraz uchwal podjetych na sesji musi wystapic z pismem

,:0 Pana Przewodniczacego oraz czy pracownik Biura Rady jest sekretarka Pana

"rzewodniczacego?

Wójt Gminy Maria Kopczewska wytlumaczyla, iz Pan Przewodniczacy kieruje praca Rady

( rminy, reprezentujac ja na zewnatrz, a dokumenty znajduja sie w Biurze Rady. Jezeli chodzi o

:lracownika Biura Rady - jest on pracownikiem Biura Rady oraz Pana Przewodniczacego i jego

. astepcy w czasie pelnionych dyzurów. Pewne dokumenty zwiazane z Biurem Rady sa jU2:

/ archiwizowane, a w zwiazku z tym aby otrzymac informacje w formie pisemnej nalezy wczesniej

ilozyc prosbe na pismie, scisle zawierajaca co dokladnie radny chce uzyskac, pytanie musi byc

lalezycie sprecyzowane .

.'~astepca Wójta Rafal Tustanowski powtórzyl, iz aby uzyskac informacje nalezy skonkretyzowac

-.o chcemy uzyskac. Uwzglednil, iz Pan Przewodniczacy kieruje sesja, przewodniczyobradom.

I {iuro Rady jest podporzadkowane Panu Przewodniczacemu, gdyz reprezentuje nas na zewnatrz.

Radny Zbigniew Pluta wystapil z zapytaniem czy Pan Przewodniczacy ma prawo powolac

komisje sledcza" i przesluchac radnych? Zaznaczyl, iz dotyczy to sprawy zwiazanej z zastepca

'iolrem Kuznickim.

i'rzewodniczacy Rady Tadeusz Grala w swojej wypowiedzi uwzglednil, iz nie pozwoli rzucac

I,lszczerstw w kierunku innych radnych. Zaznaczyl, iz musial upewnic sie co do slów skierowanych

IV kierunku swojego zastepcy.

Radny Zbigniew Pluta powiedzial, iz napisze pismo do Wojewody z zapytaniem czy Pan

! 'rzewodniczacy ma prawo powolac "komisje sledcza"·

;~rzewodniczacy Rady Tadeusz Grala najlepiej napisac do Pana Boga z takim zapytaniem.

/'astepca Wójta Rafal Tustanowski - Pan Przewodniczacy jest reprezentantem~ Rady Gminy

i":'sawerów i ma prawo spotykania i rozmawiania z radnymi i zadna "komisja sledcza" nie zostala

, wolana.

Radna Mada Wróbel powiedziala, ze chcialaby, aby ta sesja zakonczyla sie w sympatycznym

liaslroju i aby kazdy wyciagnal wnioski dla siebie. W zwiazku z niezadowoleniem radnej Barbary

',\1ódki - podsumowala, iz podpisanie umowy na kwote 500 tys. zl bylo celem wyjatkowym,

jJomijajac kwestie, czy przybycie na ta Sesje bylo dla niektórych misja, czy bardziej potrzeba

I inansowa. Poprosila, aby nastepnym razem bardziej skutecznie informowac radnych o planach



/blizajacych sie sesji, gdyz kazdy musi zorganizowac sobie wolny czas. aby m"

/.aznaczyla Pani Radna w swojej wypowiedzi, iz tak pózne powiadamianie o zblizajacej

. wiazane bylo z urlopem Pana Skarbnika .

.,:astepca Wó.jta Rafal Tustanowski zaznaczyl, iz zwolanie Nadzwyczajnej Sesji bylo tylko

,vylacznie dla dobra gminy. Statut przewiduje pewne nieobecnosci na sesjach.

F.{adna Helena Rusak powiedziala iz atmosfera zrobila sie bardzo nieprzyjemna. Zauwazyla, iz

,:2gulamin pracy radnych ustalony zostal przez wszystkich i przez wszystkich zatwierdzony.

<azdemu wolno wypowiadac swoje racje, ale z zachowaniem umiaru i godnosci.

'~oltys Henryk Sulikowski przypomnial sytuacje, kiedy to walczylismy o budynek gminy. Na 15

11inutwczesniej poinformowani zostalismy o Nadzwyczajnej Sesji. Walczylismy, aby miec swój

11udynek, swoja siedzibe. Dodatkowo wtedy nie bylo telefonów komórkowych, a jednak nikt nie

/glosil sprzeciwu, ze zostal za pózno poinformowany o Nadzwyczajnej Sesji.

';oltys Antoni Archman powiedzial, ze jest pod wrazeniem pracy Biura Rady, gdyz pomimo ze nie

:'odawal nigdy numeru tel. kom. Pani obslugujacej Rade udalo sie skutecznie poinformowac o

:Josiedzeniu Nadzwyczajnej Sesji.

Soltys Kazimierz Ludziejewski zaznaczyl, iz pragnalby, aby na kazdy temat podczas sesji miala

111iejscetaka goraca dyskusja, jak dzisiaj nad terminem zwolania Sesji Nadzwyczajnej. Wystapil

dodatkowo z zapytaniem czy mozliwe jest usuniecie niebezpieczenstwa na ul. Ogrodniczej

'powodowane przez drzewo, rosnace na jednej z posesji. Drzewo to jest zagrozeniem dla

ilieszkancÓw oraz bawiacych sie na ulicy dzieci.

Wójt Gminy Maria Kopczewska powiedziala, ze nie wolno nam jest usunac tego drzewa, gdyz;

'[oi on na terenie prywatnym. Musi to zrobic wlasciciel, wystapic o pozwolenie na usuniecie tego

,!rzcwa. Pani Wójt powrócila do tematu powiadamiania radnych o terminie sesji. Zaznaczyla, iz

.·rzykre jest, ze klÓcimy sie o kwote 25 zl, a uchwala na sume 500 tys. zl jest dla nas nieistotna. Dla

~~ldnych najwazniejsze powinno byc dobro spoleczenstwa.

Radna Barbara Wódka zapytala czy gmina posiada informacje, dokumenty odnosnie

l unkcjonowania gabinetu stomatologicznego? Niektórzy skladaja zazalenia. Plomba utrzymuje sie

,~dynie przez 3 dni, od momentu jej zalozenia. Brak jest odpowiednich przyrzadów

.[omatologicznych do usuniecia zeba.

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze nie ma skarg odnosnie funkcjonowania

~'abinetu stomatologicznego. Wszystkie zapytania skierowac nalezy do dyrektora ZOZ-u, celem
. , ..

VY.lZlSI1lCn13.

;~adna Helena Rusak poprosila o zlozenie wniosku odnosnie ul. Spóldzielczej. Na drodze jest

'viclka i gleboka dziura. Poprosila o uzupelnienie braku, gdyz psuje sie w zwiazku z tym destrukt.

"-oltys Kazimierz Ludziejewski zaznaczyl, aby poczynic starania i namalowac przejscia dla

__ .......iiiiiiiiiiiiiiiiiiioOio ~""'"""_ ,,4



,)ieszych kolo ulicy mjr. Hubala na wysokosci przystanku amobusowego \'.-~jerunku Pabiani __

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze wystapi w fomlie pisemnej do Generalnej

)yrckcj i Dróg Krajowych z ta prosba·

l{adna Maria \Vróbel poprosila, aby na ul. Kosciuszki sprawdzic oswietlenie, bowiem jest tam

,'Iko jedna lampa, która juz nie swieci. Przypomniala równiez o przystanku na Widzewie, gdyz

bli7.asie porajesienna.

Wójt Gminy Maria Kopczewska powiedziala, ze co do wiaty przystankowej na Widzewie - jest

i uz wszystko ustalone z Panem Dyrektorem Bieleckim. Wiate wykonaja uczniowie, a gmina zakupi

natcrialy.

<omisja Uchwal i Wniosków powolana na L Sesji Rady Gminy Ksawerów zanotowala wnioski:

l. Zaproszenie starosty powiatowego na sesje Rady Gminy Ksawerów w sprawie wyjasnienia

realizacji inwestycji dotyczacych dróg.

2. Zawiadomienie Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych o oznaczenie przejscia dla pieszych

na ul. mjr Hubala na wysokosci przystanku autobusowego w kierunku Pabianic.

Zadni jednomyslnoscia glosów zatwierdzili proponowane wnioski.

'-d. 10

'rzcwodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 13.15 zamknal obrady L Sesji Rady Gmin)

,savvcrÓw.

Protokól sporzadzila:

1. Lista obecnosci.

2. Lista soltysów.

3. Projekty LIchwalna L Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Obradom L Sesji Rady

Gminy Ksawerów

przewodniczyl
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